
Zelfstandige naamwoorden

Zelfstandig naamwoorden zijn woorden die mensen, 

dieren of dingen benoemen. Voor deze woorden kun 

je de, het of een zetten. Meestal heeft een zelfstandig 

naamwoord een enkelvoud (je hebt er één van) en 

een meervoud (je hebt er meer van). Ook kun je er 

vaak een verkleinwoord van maken.

  lidwoord:  meervoud:  verkleinwoord:

meneer de meneer  de meneren  het meneertje

gezicht het gezicht  de gezichten  het gezichtje

beker  een beker  de bekers  het bekertje

Zelfstandige naamwoorden

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

de kapstokken de lamp  het huis  het dwergje  een katde gebouwen  de mol   het paard  het uurtje  een plantde bloemen  de leraar  het werk  het kamertje  een bordde getallen  de bladeren  het raam  het bootje  een mande huizen  de kapstok  het kind  het stoeltje  een vinger

Plaatsen en (eigen)namen

Plaatsen en (eigen)namen zijn ook zelfstandige     

naamwoorden. Je kunt hier vaak geen lidwoord voor 

zetten. Ook hebben deze woorden geen enkelvoud of 

meervoud. Je schrijft deze woorden met een           

hoofdletter.

Amsterdam
Nederland
IJsselmeer
Bart
Lieke

Zie je?

www.junioreinstein.nl Online oefenen  |  Leer-en oefenboeken  |  Werkbladen  |  Educatief materiaal

gezicht

Grammatica


